
 1 

Conference Instructions 

会议服务指南 
1. Conference Hotel 会议酒店 

厦门大学国际学术交流中心(厦门市思明区思明南路 422 号厦门大学) 
Xiamen University Campus Hotel, Hotel name: Xiamen University International Academic Exchange 
Center (No. 422 Siming South Road, Siming District, Xiamen) 
2. Conference Venue 会场 

厦门大学科学艺术中心(厦门市思明区思明南路 422 号厦门大学) 
Xiamen University Science and Art Center (No. 422 Siming South Road, Siming District, Xiamen) 
 

 
酒店到会场路线 (From Conference Hotel to Science and Art Center) 
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3. Conference Registration 会议注册 
时间:：2023 年 11 月 2 日 9:00-21:00 
Time: 9:00-21:00, November 2nd, 2023 
地点：厦门大学国际学术交流中心(逸夫楼)大堂 
Place: The Lobby of Xiamen University International Academic Exchange Center (Yifu Building) 

4. Transportation 交通路线 

(1) From Xiamen Gaoqi International Airport to Danan Gate of XMU (Nanputuo Gate)厦门高崎国

际机场-厦门大学大南校门（南普陀校门） 
A：Terminal T3 arrived (T3 候机楼到达) 
Taxi: About 40 yuan (乘坐的士: 约 40 元) 
B：T4 Terminal arrived (T4 候机楼到达) 
B：Taxi: About 40 yuan (乘坐的士: 约 40 元) 
 

 
机场与火车站到厦门大学路线图 (From Airport or Railway Station to XMU) 

(2) From Xiamen Railway Station to Danan Gate of XMU 厦门站-厦门大学大南校门 

A：Taxi: About 20 yuan (乘坐的士: 约 20 元) 
B：Bus: Take the buses of Line 1 or 21 to Danan Gate of XMU (Nanputuo Gate) 
B：乘坐公交: 在火车站南广场站乘 1 路或小广场乘 21 路公交车到厦门大学大南校门(南
普陀)站 
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(3) From Xiamen North Railway Station to Danan Gate of Xiamen University 厦门北站-厦门大学

大南校门 
A：Taxi: About 90 yuan (乘坐的士: 约 90 元) 
B：Bus: Take the BRT Express Line 1 to the railway station and change to the bus of Line 1 to 
Danan Gate of XMU (Nanputuo Gate) 
Take BRT Express Line 1 to the railway station and change to the bus of Line 21 to Danan Gate 
of XMU (Nanputuo Gate) 
B：乘坐公交: 乘 BRT 快 1 线到火车站，换乘 1 路到厦大南门(南普陀)站 

             乘 BRT 快 1 线到火车站，换乘 21 路到厦大南门(南普陀)站 
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